

BUSINESS DEBIT CARD
APPLICATION FORM



Company Name
hereinafter referred to as the "Company"
Nom de la Société
ci-après dénommée la « Société »

BRN/Certificate No.
No. de certificat/BRN

Company registered address / Siège social de la Société

Mailing Address (for the delivery of your card)
Adresse postale (pour la livraison de votre carte)

Street name and number / Nom et numéro de rue

Account no. / No. de compte

*Card and debiting account must be in same currency /
La carte et le compte de débit à être dans la même devise*

Cardholder name to appear on card (max. 23 characters)
Nom du titulaire sur la carte (max. 23 caractères)

> *Your existing prepaid card(s) will be deactivated upon activation of your new debit Card and any credit balance will be transferred to the source bank account.
Votre(vos) carte(s) prépayée(s) existante(s) sera(seront) désactivée(s) à l'activation de votre nouvelle carte de Débit et tout solde créditeur sera transféré sur le compte bancaire initial.*

Terms and Conditions for the use of the Business Debit Card:

The Company authorises and requests AfrAsia Bank Limited (the "Bank") to issue a Business Debit Card. The Company and the Cardholder acknowledge to have read and understood the terms and conditions for the use of the Business debit card, the special conditions agreed with the Bank and the tariff conditions currently applicable. The Company certifies that the information provided is true, accurate and complete. The Company undertakes to inform the Bank of any change to its personal data. The Company accepts that the corporate debit card will be issued at the sole discretion of the Bank. The Company authorises the Bank to debit the linked bank account with the amount corresponding to the operations/transactions carried out with the card, including fees, charges, courier rates and commissions that may be applicable from time to time.

Termes et conditions relatifs à la carte de Débit d'entreprise :

La Société autorise et demande à AfrAsia Bank Limited ("la Banque") d'émettre une carte de débit d'entreprise. La Société et le titulaire de la carte reconnaissent avoir lu et compris les conditions d'utilisation de la carte de débit, les conditions particulières convenues avec la Banque et les conditions tarifaires en vigueur. La Société certifie que les informations fournies sont véridiques, exactes et complètes. La Société s'engage à informer la Banque de toute modification de ses données personnelles. La Société accepte que la carte de débit d'entreprise soit émise à la seule discrétion de la Banque. La Société autorise la Banque à débiter le compte bancaire lié du montant correspondant aux opérations /transactions effectuées avec la carte, y compris les frais, charges, coût du courrier et commissions qui peuvent être applicables de temps à autre.

Date (DD/MM/YY)
Date (jj/mm/aa)

Signature of Cardholder
Signature du titulaire de la carte

For Bank use only
Pour usage interne

Company CIF No.

Received on

RM Name

Cardholder CIF No.

Application No.

Approved by

**Person using & managing the card on behalf of the Company*

Verified by